

Dear User,

New in version 6.0.2:

- New safety feature MaxDD_Email is introduced. EA can now monitor the drawdown and alert the user by e-mail if the dangerous level of drawdown is reached. The e-mail notification should be set up in your MT terminal for this feature of EA to function properly.

MaxDD_Email – the level of drawdown on the current symbol and magic, in % of the account balance, at which the alert e-mail will be sent to the user. For example, with MaxDD_Email = 20, the alert email will be sent when the drawdown reaches 20%. If 0, the feature is switched off.

- New safety feature MaxDD is introduced, which sets up the maximal allowed drawdown on the current pair and magic. If the maximal allowed drawdown is reached, EA will close all orders (or, alternatively, set up the full lock) and stop trading.

MaxDD -- Maximal open drawdown allowed for trading, in units of the account currency. If the open drawdown on the current pair and magic becomes equal or greater than MaxDD the trading will be stopped with loss. If MaxDD is set to 0, this option is disabled.

MaxDDPerCent -- The same as MaxDD, but in percents of the account balance. E.g., if MaxDDPerCent = 30, the trading will be stopped when the drawdown exceeds 30% of your account balance. If MaxDDPerCent is set to 0, this option is disabled.

UseLock (TRUE/FALSE) -- With UseLock = TRUE, when the maximal drawdown is reached, EA will place the full lock, remove all stop-losses and take-profit, and then stop trading. With UseLock = FALSE, EA will close all open orders and stop trading for FreezeAfterLossHours hours.

FreezeAfterLossHours – freezing time (in hours) after the emergency closure of all orders.

- The possibility to setup a detailed time schedule for opening of new baskets is introduced.

TradeMon (TRUE/FALSE) – allow new baskets on Mondays.

TimeStartMon – begin of trading session on Mondays.

TimeEndMon – end of trading session on Mondays.

...

etc for all other days of the week.

- We added a custom optimization parameter that appears during the optimization of settings of EA in the strategy tester of MT. This custom parameter is the so-called recovery factor, defined as the ratio: Recovery factor = Profit/Max.Drawdown. This feature is of great help for those users who develop their own settings for FxSplitter.
- We added a graphical representation of the breakeven level of the basket on the chart. If BreakEven is active (CloseBE_AutoLevel is nonzero and the number of grid orders is greater or equal CloseBE_AutoLevel), the take-profit level of the basket is shown on the chart. The color of the line is given by **colBE** for the breakeven level and **colTP** for the take-profit level.
- **BuySell** is introduced instead of Flag_Stop. BuySell is a switch with 4 positions: BuyAndSell, BuyOnly, SellOnly, No. This switch blocks opening new baskets. BuyAndSell - buy and sell baskets is allowed, BuyOnly – only buy is allowed, SellOnly - only sell is allowed, No - no new baskets will be opened.

New version will take over all opened orders. You can just remove the previous version from the chart and attach the new version. If you use custom settings, make sure to load the same settings into the new version.

Yours sincerely,
ARGOLab Team

Уважаемый пользователь,

Новое в версии 6.0.2:

- Добавлена опция **MaxDD_Email** для повышения безопасности торговли. Эта опция заставляет советник отслеживать просадку по своим сделкам (по данной паре и магику) и предупреждать пользователя в том случае если просадка достигла установленного значения, отправляя сообщение на почту. Для того чтобы эта опция работала, необходимо настроить параметры почты в терминале МТ ([инструкции здесь](#)).

MaxDD_Email – уровень открытой просадки (по данной паре и магику), в % от баланса депозита, при котором будет отправлено сообщение на почту. Так, если **MaxDD_Email** = 20, сообщение будет отправлено при просадке в 20%. Если 0, отключено.

- Добавлена опция **MaxDD** для повышения безопасности торговли, которая включает механизм фиксации убытков. Если достигнута максимальная просадка, советник закрывает все ордера (или ставит полный лок) и останавливается.

MaxDD -- Максимальная допустимая просадка, в единицах валюты счета (если 0, отключено). Если открытая просадка ордеров советника (по данному символу и магику) сравнялась или превысила установленный порог, советник фиксирует убытки и останавливает торговлю на **FreezeAfterLossHours** часов.

MaxDDPerCent -- То же самое, что и **MaxDD** но в процентах от баланса депозита. Н-р, если **MaxDDPerCent** = 30, то торговля будет остановлена при достижении открытой просадки в 30% баланса. Если 0, то отключено.

UseLock (TRUE/FALSE) -- При **UseLock** = TRUE, при достижении максимальной разрешенной просадки, советник выставит полный лок (замок), уберет все стоп-лоссы и тейк-профиты и отключится. При **UseLock** = FALSE, при достижении максимальной просадки все ордера закрываются и советник останавливается на **FreezeAfterLossHours** часов.

FreezeAfterLossHours – время заморозки (в часах) после закрытия всех ордеров при фиксации убытков.

- Добавлена возможность устанавливать детальное расписание торговли для открытия новых пирамид.

TradeMon (TRUE/FALSE) – разрешить/запретить открытие новых пирамид в понедельник.

TimeStartMon – начало торговли по понедельникам.

TimeEndMon – конец торговли по понедельникам.

...

и так далее для остальных дней недели.

- Добавлен дополнительный параметр оптимизации (коэффициент восстановления), который появляется в отчете тестера стратегий при оптимизации настроек. Коэффициент восстановления определяется как отношение (профит)/(максимальная просадка). Этот параметр существенно облегчает разработку новых сетов.
- Добавлено отображение на графике линии безубытка корзины ордеров. В случае, когда активен режим **BreakEven** (**CloseBE_AutoLevel** отлично от нуля и количество ордеров сетки больше или равно **CloseBE_AutoLevel**), на графике также отображается уровень тейк-профита корзины. Цвета линий задаются переменными **colBE** для линии безубытка и **colTP** для линии тейк-профита.
- Флаг **BuySell** введен вместо **Flag_Stop**. **BuySell** имеет четыре положения: **BuyAndSell**, **BuyOnly**, **SellOnly**, **No**. Это флаг, запрещающий/разрешающий открытие новых корзин ордеров. **BuyAndSell** - торгуем в обе стороны, **BuyOnly** - только в бай, **SellOnly** - только в селл, **No** - запрет начинать новую корзину ордеров.

Для обновления советника достаточно снять с графика старую версию и прикрепить новую - все сделки, открытые старой версией, будут подхвачены новой. Если вы использовали нестандартный

сет в старой версии, не забудьте сохранить его перед обновлением и загрузить в новую версию советника.

С уважением,
команда ARGOLab